
Referat FAU møte 15.11.2021 

 

Saker uten rektor: 

1. Skriv fra rektor om språk, trusler og negativ adferd 
Ros til skolen for å ta tak i situasjonen. Det er bra.  
Tiltak som ønskes:  

• Tilbakemelding på telefon, og ikke bare sms. Det skaper bedre kommunikasjon rundt 
hendelser og uønsket adferd. Svar fra rektor: Det vil være på sms da det ønskes å tas tak 
i alle saker i en periode. Der det er større saker og hendelser vil det naturlig være en 
dialog utover sms. 

• Kartlegging: det er ønskelig at det kartlegges adferd på skolen. At man får samlet opp 
det man ser og rører seg. Er det enkelt elever, enkelt trinn, hva slags type neg. Adferd 
ser man der. På den måten er det lettere for både skolen men også foreldre å gjøre 
konkrete tiltak. Vi skal også ha foreldrestyrte foreldremøter og dermed vil en slik 
kartlegging gjøre det enklere å ha tema rettet mot det som skjer og rører seg.  

• Vi ønsker gjerne en liten kommentar på ukeplanen til barna på hva som skjer eller rører 
seg. Det kan være av positiv karakter, men også av områder som det er viktig at vi 
foreldre kan ha i diskusjon med barna hjemme.  Om viktig og man ikke ønsker å sette 
det på en ukeplan så kan det også kommuniseres fra kontaktlærer til foreldre via. Mail.  

• Tips til serie å se for diskusjon på skole eller hjemme: NRK sin serie: hvordan få det fint 
sammen 

• Vennegrupper skal effektueres fra 1-3 trinn fra nyttår og fast hvert skoleår for 1-3 
klasse. . FAU mener det er et viktig tiltak for å forhindre utenforskap, skape vennskap og 
bedre skolemiljøet. Rektor følger opp med kontaktlærere som lager grupper og evt. 
lager et opplegg. Det foreligger allerede et slikt på 2. trinn ved Elin Sandal.  

• Det er ønskelig med et skriv fra sosiallærer, barnevern, helsesykepleier eller lignende 
som kan deles med skolens foreldre, og ligge fast på skolens nettside. Det bør inneholde 
linker til nettsider som er viktig og nyttige i forhold til nettvett, hvordan snakke med 
barn, det å være rollemodell.  

• Foreldrestyrte foreldremøter.  Alle representanter i fau setter raskt opp tid for 
foreldrestyrte foreldremøter i løpet av første kvartal 2022. Temaer som kan diskuteres 
ligger i referat fra 11. oktober. Det er viktig at dato kommuniseres ut til foreldre på alle 
trinn før jul. Foreldrepresentantene er ansvarlig for møtet og gjennomføring. Bruk 
gjerne ressurser i foreldregruppen. Det anbefales at foreldre på hele trinnet samles, og 
så at man går i mindre grupper for prat og diskusjon. Det er sterkt ønskelig at 
kontaktlærer er tilstede, i hvert fall i starten av møtet og belyser klassesituasjon, saker 
som rører seg slik at det også tas med i praten. Vi vil komme tilbake til evt. praktisk 
gjennomføring etter jul.  

• Tilbakemelding fra rektor er at man allerede har sett en forbedring. Det at vi er på ballen 
som foreldre og som skole og snakker med de om hva som er ok og ikke ok fungerer og 
har effekt. Vi må fortsette å være på, skole handler ikke bare om karakterer, men om å 
bygge karakter. Der er vi foreldre og skolen sammen for barnas beste og det er en 
livslang læring og ansvar vi har! 

 

 



Saker med rektor tilstede: 

2. Læringsbrett og regler for bruk. Ønskes fra fau sin side blir kommunisert tydelig i forhold til 

barns bruk til det som ikke er skolerelatert. Hvilke regler blir kommunisert til barna på 

skolen? 

3. Skolevei og situasjonen rundt Abraham Berges gate er under utredning hos kommunen. Der 

tar ting tid. Inntil noe nytt foreligger så er det området trafikkutfordrende og barn må vise 

årvåkenhet og foreldre må følge anbefalt kjøreretning for avlevering og henting.  

4. lekeapparater, der skjer det endelig noe. Midler er skaffet og forhåpentligvis vil det komme 

lekeapparater før det blir frost. Vi får se, men det skjer endelig noe. 

5. Nissen kommer en dag på skolen og Kiwi stiller med godteri. Vi har julenissedrakt og ønsker i 
år som i fjor at nissen tar turen og deler ut mandariner, godteri, drikke og pepperkaker på 
skolen. Dato 9. desember. Kiwi er informert. Skolen må hente og lærere planlegge for 
hyggelig markering for elevene 

6. juleavslutninger planlegges gjennomført. Foreldrekontakter koordinerer med lærere. Skulle 
det ikke la seg gjennomføre har Renate og Maj Tone ansvar med rektor for en felles 
alternativ juleavslutning. Informasjon kommer om det skulle bli avlysninger. (men det blir 
det forhåpentligvis ikke) 

 

punkt som utsettes pga. viktigheten av punkt 1 

7. Leksefri 

a. Alle representanter bes undersøke hvordan det er gjort andre steder 

b. 4-7 klasserepresentanter noterer ned fordeler og ulemper ved leksefri 

c. Rektor beskriver mulighetene for praktisk gjennomføring og skolens ledelse sitt syn på 

dette. 

 
Minner om julepynting 29. nov fra kl. 17.  
Vi pyntet til jul i fjor og det fungerte meget bra. Rektor prøver å skaffe enda mer penger 
(samhandlingspenger) for at en større del av skolen kan bli pyntet. Hold av 29. nov fra kl. 17.00. 
skolen stiller med gløgg og pepperkaker. Fau kan gjerne ta med barn og så gjør vi det sammen. 
Ta med granbargreiner, en stige, en drill og noen skruer/spiker så får vi hengt opp både lys og 
granbarsgreiner. Hvis noen er dekorative og har ståltråd og har lyst til å lage en diger krans til å 
henge på veggen. Hvis andre foreldre som leser referatet ønsker å bidra på denne 
ettermiddagen med å pynte til jul er det veldig hyggelig med bidrag. 

 


